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1. Punkter til eventuelt 
Parkering 
Halvtag 
Øget aktivitet fredag/lørdag 
 

2. Præsentation af bestyrelsen 
Brian som formand, Troels som næstformand, Sara som repræsentant for Engum Hus 
Bestyrelsen præsenteredes sig for hinanden 
 

3. Nyt fra… 
Formanden: glæder sig til at mødes i virkeligheden: 
Punkt til næste møde: Hvad ønsker medlemmerne at opnå med deltagelse i Fællesbestyrelsen. 
Ledelsen: Majken Tamberg har opsagt sin stilling, der ansættes ikke ny leder, men opnormerer på 
medarbejdersiden og LV og JL overtager ledelsen. 
Ansættelsessamtaler med ny lærer til Engum Hus. 62 ansøgere. 
Der skal måske flyttes midler fra special til almen. Sagsfremstilling bliver klar så der kan indgives 
høringssvar i perioden uge 48-52. På grund af dette flyttes næste møde fra den 18. til den 25. 
november 2020. 
Der kan evt. inddrages forældre fra Engum Hus til at give input til høringssvar. 
Der er lige nu gang i ansættelse af afdelingsleder til børnehaven. 
Der går godt i børnehaven, der er stor opbakning fra forældre og medarbejdere. 
Medarbejderne: Dejligt at vi har kunnet afholde forældremøder i skolen med god afstand, der har 
været stor opbakning til det fra forældrene.  
Forældre: - 
 

4. Forretningsorden  
Elevrådets deltagelse: de inviteres efter behov. LV vurderer elevrådets deltagelse. 
Suppleanterne deltager i møderne, hvis de ønsker det. Suppleanter melder også afbud, hvis de ikke 
deltager. 



Undren over antallet af suppleanter fra skolen (1) og to fra 
daginstitutionen. Punktet sættes på næste møde. 
  

5. Årshjul 
Årshjulet skal være med til at skabe overblik over Fællesbestyrelsens opgaver. Årshjulet er 
godkendt. Opmærksomhed omkring, at sikre daginstitutionens plads i bestyrelsen 
 

6. Udvidelse af de fysiske rammer i bhv 
Udvidelse, renovering, legeplads, ældreboligerne med overdækning, ikke flere pavilloner, 
medarbejderrum, garderobe, sammenhæng i lokaler, normering i bhv. ny daginst. i Tirsbæk – hvor 
mange børn kommer den til at optage fra Engum. 
Prognosen for skolen er at den vokser med ca. 80 børn hen over nogle år. Vi kender til 5 børn, osm 
starter i 0. klasse til sommer og som bor i Tirsbæk. Måske er der flere?  
Vi skal ikke servere nødløsninger for beslutningstagerne. 
Når der skal tales om udbygning af skolen, skal vi have en særlig opmærksomhed på at der skal 
være plads til børnehaven, vi vil bo dør om dør med hinanden, legeplads for alle, også for de yngste 
Opsummering: det er et punkt vi fortsat skal have opmærksomhed på. 
I daginstitutionen taler vi videre om ønsker og muligheder og bringer dem ind i bestyrelsen 
 

7. Evaluering af forældremøder 
Udsættes 
 

8. Vinterbus 
En ordning der har eksisteret siden sidst i 1970, hvor skolebørnene fra Engum bliver kørt i bus fra 
Engum til Kirkebakken, med forældrebetaling. 
Pga. EU regler kan man ikke længere have denne ordning. Merete har kontakt til børne- og 
familieforvaltningen og teknisk forvaltning og forsøger at finde en løsning sammen med 
udvalgsformændene Torben Elsig og Gerda Jørgensen 
Argumentet for en vinterbus mellem Engum og Kirkebakken er, at man ikke kan komme fra Engum 
med offentligt transport, men man kan komme ind til skolerne inde i byen. Merete har fået lovning 
på et møde med de to udvalgsformænd og med folk fra forvaltningen, for at se om der kan laves en 
løsning indtil 2021/2022 hvor der skal kigges på de almindelige offentlige trafik. Merete får hjælp 
fra blandt andet Jacob, Lund, Gunnar Skibsholt og Helle Sennov. De afventer mødedatoen. 
Det drejer sig om ca. 40 elever fra 7. 8. og 9. årgang. Der kan ikke etableres private aftaler, så 
forvaltning og kommune skal være med i beslutningen, for at sikre der ikke sker 
konkurrenceforvridning. Der skal også tænkes fremtidig bustrafik fra Tirsbæk bakker til Engum. 
Kan man sige at der er dannet præcedens fordi ordningen har eksisteret i så mange år? 
Punktet sættes på dagsorden igen 
 

9. Nyt navn til Landsbyordningen 
Indstillingen behandles i morgen i børne- og familieudvalget. 
Såfremt navnet vedtages skal der gøres et stykke arbejde i at informere om navnets betydning. 
 

10. Eventuelt 
Brian vil gerne arbejde for at bestyrelsen – de forældrevalgte – vil være med til at lave halvtag i 
vuggestuen og børnehaven for at forældrene står i tørvejr. Det er ud over at løse en problematik 



også et socialt arrangement. Der er også et ønske at der kommer rumdeler 
til børnenes tasker. 
Parkering: børnehavebørn på parkeringspladsen udfordrer, fordi de ikke kan ses. Måske SKAL man 
bakke ind for at skabe bedre udsyn. 
Kiss and drive, folk holder nu i 2 spor og de inderste kan ikke komme ud.  Man skal huske at køre 
helt frem. 
Lone og Jette skriver ud til forældrene. 
 

 
 
 
 


